## 关于停止通过中国银行股份有限公司北京市分行以票据交换形式办理外币国内 汇款的通知

尊敬的客户:

我行将于 2020 年 10 月 1 日起停止通过中国银行股份有限公司北京市分行以票据交换的形式办理外币国内汇款业务。您仍可以以电汇的方式办理外币国内汇款业务,具体收费标准可参照我行最新公示的 《账户和服务费率(个人客户适用)》。感谢您的理解和支持!

如有垂询,请莅临分支行柜台,或致电您的客户经理和我们的服务热线: +86 (21) 95366 (个人金融业务)

汇丰银行(中国)有限公司 2020年9月15日 Notice of stop foreign currency domestic payment via local clearing of Bank of China Beijing Branch

Dear customers,

We will stop handling foreign currency domestic payment via local clearing of Bank of China Beijing Branch starting from 1st Oct 2020.

You can still make foreign currency domestic payment by Telegraphic Transfer. Please refer to our latest published <Tariff of Accounts and Services for Personal Customers> for specific charging standards. Thank you for your understanding and support!

Should you have any questions, please visit our branch counter, or contact your Relationship Manager and our service hotline at +86 (21) 95366 (for personal customers)

HSBC Bank (China) Company Limited
15 Sep 2020